
Referat fra Repræsentantskabsmøde 9. maj 2023 

 
Velkomst ved Carsten Gjerløv. En kort fortælling som Gludsted. Herefter en gåtur til Fortællingernes 

Tårn, byens nyeste kunstværk. 
 
1. Valg af dirigent og referent  

Carsten Jensen, Kulturkonsulent blev valgt som dirigent. 
Mette Skov Sønderholm blev valg som referent. 

 
Repræsentantskabsmøde er indkaldt rettidig: 

• Indkaldt pr mail den 4. april 2023 

• Focus uge 15 

Vedtægterne foreskriver at repræsentantskabsmødet skal være afhold inden udgangen af april. 
Ingen protesterede mod at gennemføre, selv om vi er i maj. 

 
2. Bestyrelsens beretning  

• Carsten Dalgaard 

• Beretningen fortalt. Og ingen kommentarer fra tilhørerne.  
 

3. Eventuelle udvalgsberetninger  

• Ingen udvalgsberetninger 
 

4. Indkomne forslag 

• Ingen indkomne forslag 
 

5. Godkendelse af regnskab og orientering om budget  

• Revisorunderskrevet regnskabet gennemgået.  

• Bankgebyret er forholdsvis højt. Det har kostet 1200 at skifte kasserer. 
  



 
6. Valg af  

a) medlemmer til bestyrelsen  

• Linette Opstrup - modtager genvalg 
o Valgt for to år  

• Jette Nielsen – modtager ikke genvalg 

• Lene A. Knudsen – modtager ikke genvalg 
 

Kirsten Hyldmar fra Foreningen Norden stiller op til valg.  
▪ Valgt for to år. 

 
Bestyrelsen har mandat til selv at finde den sidste medlem. 
 
b) to supplanter  

• Katja Gammelmark – modtager ikke genvalg 
o Katja stillede sig alligevel til rådighed og blev valg for et år mere. 

 

• Lene Bjørn – modtager ikke genvalg 
o Bestyrelsen finder selv en suppleant 

c) to revisorer  

• Niels Erik Boldreel – modtager ikke genvalg 

• Michael Lund Hansen – modtager genvalg 
o Valgt for et år mere 

 
Christian Møller Lauridsen modtager valg. 

• valgt for et år. 
 

d) revisorsuppleant (er)  

 Bestyrelsen har mandat til at finde en suppleant. 

7. Debat om det kommende arbejde  

• Arbejdsgrupper nedsættes omkring foreningsmarked i Ikast og forårsmessen i Brande. 
Forårsmessen i Brande var dårligt besøgt. Rammerne er gode. Hvordan fanger vi gæsterne?  
Ikast har en historie og tradition omkring Foreningsmarked, som Brande ikke har endnu. 
Hele Remisen var booket til udstillere. Så interessen fra udstillerne var stor. Måske skal det 
ikke være en forårsbegivenhed? 

• Kulturelt Samråd er kommet på Facebook 

• Vi skal arbejde for udbrede kendskabet til KS blandt foreningerne 

• Rådighedsbeløb på 76.000 for 2023 
i. Der er mulighed for at KS søger fonde, med formål for at løfte en større opgave 

og/eller projekter. 

• Vi håber på et fællesmøde med Frivilligcenter Ikast-Brande 
 

8. Evt  

• Tak til de afgående medlemmer Lene Knudsen og Jette Nielsen. Tak til Lene Bjørn og Niels 
Erik Boldreel. 

 
Tak for i aften 


